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KF § 1 Dnr 2024/000006 
 
Information om Norrlandsoperans turné i länet 
 
Ärende 
Norrlandsoperan som normalt håller till i Umeå är på turné i länet och 
besöker Vännäs idag. På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars 
2024 deltar producent Andreas Nilsson för att berätta om projektet med att 
nå ut till fler delar av länet med kultur. Han berättar att Norrlandsoperan 
består av tre delar: musikavdelning, dansavdelning och operaavdelning och 
att de samarbetar i stor utsträckning med kulturföreningar i länet, bland 
annat med Vännäs teaterförening. Norrlandsoperan ägs till 60 % av 
regionen, och resterande 40 % av Umeå kommun och de har ett uttalat syfte 
om att de ska arbeta regionalt över hela länet samt ha ett stort fokus på barn 
och unga, till exempel genom att de genomför 3-4 barnproduktioner varje 
termin som spelar såväl i klassrum som på operan, och även turnerar i länet. 
De är med på workshops, till exempel på kulturskolan och har ett samarbete 
med Strömbäcks folkhögskola.  
 
Föreställningen som Norrlandsoperan ger under tisdagen heter "orkestern i 
fokus" och inriktar sig på olika klassiska verk men är även informativ om 
vad som händer: varför sitter orkestern som den gör, vad har dirigenten för 
roll, när får man applådera, vilka olika tidsepoker spelas upp?  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen om Norrlandsoperan läggs till handlingarna.  
____ 

https://sign.visma.net/sv/document-check/29c9870f-60f5-40ea-8aa1-3991968aa769

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
5(18) 

2024-03-12 
 

 

 

  
 

 
 

KF § 2 Dnr 2024/000043 
 
Frågestund på kommunfullmäktige - allmänheten och 
ledamöterna under 2024 
 
Ärende 
Allmänhetens frågestund är en stående punkt på fullmäktiges dagordning i 
enlighet med i kommunfullmäktiges arbetsordning § 34. Allmänheten har 
möjlighet att ställa frågor till kommunfullmäktiges ledamöter.  
 
En ledamot av kommunfullmäktige eller en tjänstgörande ersättare, får för 
att inhämta upplysningar ställa enkla frågor. En enkel fråga leder inte till 
debatt i fullmäktige. En enkel fråga ska kunna besvaras med ett ja eller nej. 
En mer utförlig fråga som kan leda till debatt får ställas som en 
interpellation. En enkel fråga bör besvaras senast vid sammanträdet efter 
det den har ställts. 
------  
Sofia Blomquist, C, ställer en fråga om färdtjänstutövarna, om vård- och 
omsorgsnämnden har fått indikationer att användarna i Vännäs kommun 
har blivit dåligt bemötta?  
 
Henric Jakobsson, S, ordförande i vård- och omsorgsnämnden svarar att 
han inte har fått någon vetskap om att detta skett i Vännäs men att han ska 
ta med sig frågan och återkomma i den.  
-- 
Erik Fastevik, C, ställer en fråga om Region Västerbottens aviserade 
neddragning på ambulanser och hur det påverkar Vännäs kommun och hur 
kommunen ska arbeta för att minimera påverkan? 
 
Anna Frej, S, kommunstyrelsens ordförande svarar att hon i dagsläget inte 
är insatt i frågan och därför inte kan besvara den.    
-- 
Ingmarie Lindqvist, C, ställer en fråga om e-post i kommunen angående att 
avsändaren inte får automatsvar att meddelandet har kommit fram och 
undrar om majoriteten har funderingar om detta och hur man kan förbättra 
det? 
 
Anna Frej, S, kommunstyrelsens ordförande svarar att hon i dagsläget inte 
är insatt i frågan och därför inte kan besvara den utan ber att få återkomma.    
-- 
Sofia Blomquist, C, ställer en fråga om den framtida avfallshanteringen som 
det stod om i Umeåregionrådets protokoll, och hur kommunen har tänkt 
kring medborgardialog om detta?  
 
Anna Frej, S, kommunstyrelsens ordförande svarar att frågan har arbetats 
med i kranskommunerna för att ta fram ett gemensamt system. När det väl 
införs kommer det mer dialog och information.  
-- 
Inga fler frågor ställs.  
____ 
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KF § 3 Dnr 2024/000044 
 
Revisionen - Information till kommunfullmäktige 2024 
 
Ärende 
Kommunfullmäktiges presidium har i samråd med revisionen beslutat att 
revisionen ska delta på fullmäktiges sammanträden för att informera om 
aktuella revisioner och ge ledamöterna möjlighet att ställa frågor till 
revisionen. På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars 2024 deltar 
Åke Sandström, C, och berättar om den senaste granskningen som de gjort 
av Liljaskolan om kvalitet och frånvaro inom gymnasieskolan.  
 
Revisionens samtliga granskningar går att läsa på kommunens hemsida, 
https://vannas.se/kommun-och-politik/politikochsammantraden/revision-
och-granskning 
Aktuella rapporter biläggs även som meddelanden till kommunfullmäktige 
under ärendet meddelanden. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen från revisionen läggs till handlingarna. 
____ 
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KF § 4 Dnr 2024/000045 
 
Interpellationer 2024 
 
Ärende 
En ledamot av kommunfullmäktige, eller en tjänstgörande ersättare, får 
ställa en större fråga i form av en interpellation. Den ska vara skriftlig. Den 
kan lämnas in i förväg eller ställas direkt på sammanträdet. Vad som övrigt 
gäller för interpellationer framgår av kommunallagen 5 kap §§ 59-63 och 
fullmäktiges arbetsordning § 32. En interpellation kan leda till debatt i 
fullmäktige. 
 
Vid föregående sammanträde med kommunfullmäktige ställde Anders 
Nilsson, C, en interpellation om minskade barnkullar utifrån beslut om 
byggnation av ny förskola. Denna ska besvaras vid detta sammanträdet med 
kommunfullmäktige. 
 
Johan Ågren, S, ordförande i barn- och utbildningsnämnden, besvarar 
interpellationen.  
 
I den efterföljande debatten deltar Erik Fastevik, C, Anders Nilsson, C, 
Johan Ågren, S, Sofia Blomquist, C, Krister Andersson, MP, Per-Erik 
Lundmark, S, Lena Carneland, S och  Elisabeth Essebro, KD.  
 
Beslutsunderlag 
Svar på interpellation, Johan Ågren, 2024-03-12 
Interpellation, Anders Nilsson, C, 2023-12-11 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationsdebatten läggs till handlingarna 
____ 
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KF § 5 Dnr 2023/000062 
 
Partnerskap inom projektet "Bridges of Trust" med kommunen 
Slobozhanske i Ukraina  
 
Ärende 
Vännäs kommun har sedan juni 2023 ingått i projektet Bridges of trust för 
att utveckla ett partnerskap med kommunen Slobozhanske i Ukraina. 
Arrangör av projektet är Council of European Municipalities and regions 
(CEMR). Syftet med partnerskapet är att stötta Ukrainas motstånd mot den 
ryska invasionen och att bidra till landets återuppbyggnad och fortsatta 
utveckling av demokrati och decentralisering. Partnerskapet är inte samma 
sak som att vara en vänort. Just nu är 13 svenska kommuner delaktiga i 
projektet med partnerskap. Vännäs - Slobozhanske var det första av dessa 
partnerskap som bildades.  
Representanter från Slobozhanske var under hösten på studiebesök i 
Vännäs som kommunfullmäktige tidigare har fått information om.  
 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars berättar biträdande 
kommunchef Henrik Åström om hur projektet fortsätter, bland annat 
genom att berätta aktuellt läge i Slobozhanske. Kommunen ligger cirka 10 
mil från fronten, det är frekventa larm/varningar för fara, drönarattacker 
nattetid, ständig stress, alla skolor har onlineutbildning vilket påverkar 
barnen. Kommunen fungerar ändå och invånarna får nödvändiga sociala, 
allmännyttiga och medicinska tjänster och arbete pågår med att restaurera 
skadade byggnader. Renovering av sjukhuset ska snart påbörjas.  
 
I Vännäs kommer det under våren att vara ett miniprojekt i samarbete med 
Hammarskolan och Liljaskolan. Det finns även en vilja att ingå i ett 
gemensamt projekt kring avfallshantering. Kommunen fortsätter att flagga 
för Ukraina varje fredag och löpande kontakt sker med kommunledningen i 
Slobozhanske.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen om partnerskapet med kommunen Slobozhanske i Ukraina 
läggs till handlingarna.  
____ 
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KF § 6 Dnr 2024/000046 
 
Revisionens tilläggsäskande för 2024 
 
Ärende 
Kommunfullmäktige beslutade den 7 juni 2021 att besluta om budget för 
revisionen för de kommande tre åren med beslutet "Revisionen beviljas 
årligen 680 tkr för åren 2022-2024".  
 
I maj 2023 inkom revisionen med äskande om medel för 2024 med 780 tkr, 
det vill säga en ökning jämfört med tidigare beslutade medel om 100 tkr. 
Revisionen angav även att anslagsbehovet för 2025 preliminärt är 830 tkr. 
Kommunfullmäktige beslutade den 12 juni 2023 att avslå revisionens nya 
äskande "Begäran om utökad budget avslås med hänvisning till det tidigare 
beslutet taget i fullmäktige 2021-06-07, § 49 om årlig budget om 680 tkr för 
åren 2022–2024. Revisionens budget för 2024 kvarstår därmed med 680 
tkr.".  
 
Revisionen har den 5 februari 2024 kommit in med nytt äskande för 
innevarande år, 2024, med en utökning av tidigare beviljad budget med 80 
tkr, till totalt 760 tkr för 2024.  
 
Kommunfullmäktiges presidium har berett revisionens äskande och föreslår 
ett mindre tillägg till tidigare budget.  
 
Beslutsunderlag 
Skrivelse kommunfullmäktiges presidium 2024-03-07 
Revisionens äskande om tilläggsbudget 2024, 2024-02-05 
Protokoll kommunfullmäktige 2023-06-12, § 39 
Revisionens äskande om budget 2024, 2023-05-02 
Protokoll KF 2021-06-07, § 49 - beslut om budget 2021-2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Revisionens budget för 2024 utökas med 45 tkr, till totalt 725 tkr.  
 
Ökningen hanteras inom kommunstyrelsens ram.  
____ 
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KF § 7 Dnr 2023/000228 
 
Revidering av riktlinjer och taxa för färdtjänst 2024 
 
Ärende 
Nuvarande taxa för färdtjänst har gällt sedan 2020. Dessförinnan 
beslutades taxa för färdtjänst samt riktlinjer för färdtjänst och riksfärdtjänst 
att gälla from våren 2015.  
 
I september 2021 beslutade den regionala utvecklingsnämnden att 
genomföra en ny översyn och genomgång av de regelverk och riktlinjer för 
färdtjänsten i kommunerna i Västerbottens län, med syfte att ge en samlad 
bild av likheter och skillnader och ge förslag till eventuella förändringar för 
ökad harmonisering i länet. Arbetet har sammanställts i en slutrapport. 
Vård- och omsorgsnämnden har sedan antagit nya riktlinjer för färdtjänsten 
och riksfärdtjänst utifrån de rekommendationer som framgår i 
slutrapporten.  
 
Kommunfullmäktige ska fastställa taxa för färdtjänst. Gällande egenavgiften 
för färdtjänsten så har alla länets kommuner, utom Umeå, en taxa som är 
uppbyggd på enkelbiljettpris för 
Länstrafiken samt ett fast påslag. Vännäs kommun har för närvarande ett 
fast påslag om 18 kr per enkelresa. Slutrapporten föreslår att samtliga 
kommuner bör höja påslaget till 25 kr, för ökad harmonisering i länet.  
 
Vård- och omsorgsnämnden föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar 
att egenavgiften är enligt länstrafikens taxa baserad på avstånd/km-sträcka 
samt med ett fast påslag om 25 kr/resa. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 2 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-19, § 152 
Protokoll vård- och omsorgsnämnden, 2023-11-22, § 77 
Tjänsteskrivelse färdtjänsttaxa, Lisa Magnusson, 2023-11-13 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 Vännäs kommun fortsätter följa länstrafikens kollektivtaxa som taxa för 

egenavgiften och 
 Det fasta påslaget för färdtjänst höjs från 18 kr till 25 kr. 
 
Beslutet gäller fr.o.m. den 1 april 2024. 
____ 
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KF § 8 Dnr 2024/000047 
 
Presentation av medborgarundersökningen 2023 
 
Ärende 
Vännäs kommun genomför vart annat år en stor medborgarundersökning 
genom SCB, Statistiska Centralbyrån. Medborgarundersökningen är en 
attitydundersökning där kommunens invånare får tycka till om sin kommun 
och dess verksamheter. Hösten 2023 genomfördes den senaste 
undersökningen bland slumpvis utvalda kommuninvånare.  
 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars deltar 
verksamhetsutvecklare Anneli Björklund och berättar om resultatet av 
denna undersökning. Resultatet i sin helhet av medborgarundersökningen 
kan hittas på kommunens webbplats via denna länk: 
https://vannas.se/kommun-och-politik/var-organisation-och-
verksamhet/paverka-kommunen/scbs-medborgarundersokning  
 
Beslutsunderlag 
Presentation, medborgarundersökningen 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Informationen om resultatet av medborgarundersökningen läggs till 
handlingarna.  
____ 
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KF § 9 Dnr 2024/000019 
 
Valnämnden - äskande om undantag från tertialbokslut 
 
Ärende 
Nämnderna i kommunen gör varje år två delårsbokslut, per tertial 1 och 2, 
samt ett årsbokslut (verksamhetsberättelse) där bland annat måluppfyllelse 
och ekonomi följs upp.  
 
Valnämndens verksamhet är i väldigt hög grad varierande över tid, 
beroende på om det är allmänna val eller inte. Val till Europaparlamentet 
hålls i maj/juni vart femte år, med juni 2024 som nästa tillfälle. Val till 
Riksdag, region- och kommunfullmäktige hålls andra söndagen i september 
vart fjärde år, men 13 september 2026 som nästa tillfälle.  
 
Valnämnden har beslutat att äska hos kommunfullmäktige om undantag att 
göra vissa tertialbokslut, på grund av att nämnden inte har verksamhet då. 
Verksamhetsberättelser bör ändå göras samtliga år, även om de kommer att 
vara i mycket förenklad form när det inte varit val. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 17 
Protokoll valnämnden 2024-02-08, § 1 
Tjänsteskrivelse Susanna Siljetun, 2024-01-23 
Budget för Vännäs kommun 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Valnämnden undantas från att lämna:  
 
Tertialbokslut 1, 2024 
Tertialbokslut 1 och 2, 2025 
Tertialbokslut 1 och 2, 2026.  
 
Valnämnden ska göra verksamhetsberättelser samtliga av dessa år. 
____ 
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KF § 10 Dnr 2023/000219 
 
Vattentjänstplan för Vännäs kommun 
 
Ärende 
Infrastrukturavdelningen har med stöd av miljö- och byggavdelningen tagit 
fram ett förslag till vattentjänstplan för Vännäs kommun. Förslagen 
vattentjänstplan innehåller Vännäs kommuns långsiktiga planering av hur 
behovet av de allmänna vattentjänsterna (dricksvatten, avlopp och 
dagvatten) ska tillgodoses samt bedömningar av vilka åtgärder som krävs 
för att de allmänna VA-anläggningarna ska fungera vid skyfall. Planen utgår 
ifrån tidigare fastställda planer och strategier.  
 
Vattentjänstplanen är ett styrdokument som ska antas i 
kommunfullmäktige, och är inte juridiskt bindande. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 3 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-23, § 1 
Tjänsteskrivelse 2024-01-04, Ola Andersson 
Förslag Vattentjänstplan Vännäs kommun 
Samrådsredogörelse vattentjänstplan 
Lag (2006:412) om allmänna vattentjänster 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Vattentjänstplan för Vännäs kommun antas. 
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KF § 11 Dnr 2023/000223 
 
Redovisning av nämndernas verksamhetsplaner och 
detaljbudgetar för 2024 - Liljaskolans styrelse 
 
Ärende 
Kommunfullmäktige beslutar om en rambudget för nämnderna, samt kan ge 
särskilda direktiv. Respektive nämnd beslutar sedan om detaljerad budget 
för sin nämnds verksamhet.  
 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 11 december 2023 redogjorde 
varje nämnd övergripande för sin budget för 2024. Liljaskolans styrelse var 
inte klar med sin budget för 2024 vid det tillfället utan redovisar sin budget 
vid kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars 2024. Gösta Eklund, M, 
ordförande i Liljaskolans styrelse, redogör för styrelsens verksamhetsplan 
och budget.  
 
Beslutsunderlag 
Redovisning av verksamhetsplan för Liljaskolans styrelse 2024 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisning av verksamhetsplan för Liljaskolans styrelse godkänns.  
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KF § 12 Dnr 2023/000190 
 
Motion från Hans-Inge Smetana, KD, med fler, om införande av 
dynamiskt inköpssystem (DIS) för livsmedel och entreprenad 
 
Ärende 
Hans-Inge Smetana, KD, har den 16 oktober 2023 lämnat in en motion om 
kommunen ska införa DIS, dynamiskt inköpssystem samt införa DIS för 
livsmedel och entreprenad. Kommunfullmäktige väckte motionen och 
remitterade den till kommunstyrelsen.  
 
Kommunstyrelseförvaltningen har utrett motionen och föreslår att den ska 
avslås i och med att det redan idag finns varor och tjänster där DIS används. 
Det är i dagsläget inte aktuellt med någon livsmedelsupphandling och/eller 
entreprenadupphandling. Förvaltningen betonar dock att möjligheten att 
använda DIS kan övervägas i kommande upphandlingar. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 15 
Tjänsteskrivelse 2024-02-07, Karolina Johansson 
Protokoll kommunfullmäktige 2023-10-16, § 80 
Motion, Hans-Inge Smetana, KD, m. fl. 2023-10-16 
 
Förslag under sammanträdet 
Elisabeth Essebro, KD, föreslår att motionen anses besvarad i del ett om 
kommunen ska införa DIS, då utredningen visar att kommunen redan har 
detta i viss utsträckning.  
 
Anna Frej, S, och Erik Fastevik, C, föreslår bifall till Elisabeth Essebros, KD, 
förslag om del ett i motionen. 
 
Ärendets behandling 
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag från kommunstyrelsen om 
att avslå hela motionen, samt ett förslag från Elisabeth Essebro, KD, med 
flera, om att anse del ett av motionen besvarad, och inte avslagen. 
 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om förslagen och finner att 
fullmäktige beslutar i enlighet med Elisabeth Essebros, KD, med fleras, 
förslag. Avseende del två av motionen bifalls kommunstyrelsens förslag om 
att avslå den.  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionens första del om att Vännäs kommun inför DIS (dynamiskt 
inköpssystem) anses besvarad då kommunen redan använder detta i viss 
utsträckning.  
 
Motionens andra del om att Vännäs kommun inför DIS för livsmedel och 
entreprenad avslås då de produktgrupper som omnämns inte är aktuella för 
upphandling i nuläget.  
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KF § 13 Dnr 2024/000012 
 
Peter Sohlman, S, - Avsägelse av uppdrag 
 
Ärende 
Peter Sohlman, S, har den 16 januari 2024 lämnat in en avsägelse av 
samtliga sina politiska uppdrag, vilket innebär uppdrag som ersättare i 
barn- och utbildningsnämnden  
 
Kommunfullmäktige ska bevilja avsägelser samt, om så sker, välja nya 
ledamöter och ersättare. 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse Peter Sohlman, S, 2024-01-16 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Peter Sohlmans, S, avsägelse från uppdrag som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden beviljas.  
 
Platsen som ersättare i barn- och utbildningsnämnden lämnas för tillfället 
vakant.  
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KF § 14 Dnr 2024/000026 
 
Gösta Lundberg, M, - avsägelse av uppdrag 
 
Ärende 
Gösta Lundberg, M, har den 26 januari 2024 lämnat in en avsägelse av 
samtliga sina politiska uppdrag, vilket innebär uppdrag som ledamot i vård- 
och omsorgsnämnden. 
 
Kommunfullmäktige ska bevilja avsägelser samt, om så sker, välja nya 
ledamöter och ersättare. 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse Gösta Lundberg, 2024-01-26 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Gösta Lundbergs, M avsägelse från uppdrag som ledamot i vård- och 
omsorgsnämnden beviljas.  
 
Maria Sundström väljs som ny ledamot i vård- och omsorgsnämnden. 
 
Caisa Johansson, M, väljs som ersättare efter Maria Sundström, M, som 
blivit ledamot i nämnden.  
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KF § 15 Dnr 2024/000002 
 
Redovisning av meddelanden 2024 
 
Ärende 
På kommunfullmäktiges sammanträde den 12 mars redovisas aktuella 
meddelanden. 
 
Meddelanden 
Val av presidium i ITK-nämnden, Umeå KF 2023-11-27, § 232 
Länsstyrelsen - Beslut om avskrivning angående efterträdarval Ann Einerud, 
SD 
Månadsläge i Västerbotten, februari 2024 
Slutrapport osund konkurrens, utredning Vännäs kommun 
Vård- och omsorgsnämnden - redovisning av ej verkställda beslut inom SoL 
och LSS 
Protokoll Umeåregionens PA-nämnd, 2024-02-14 
Minnesanteckningar Umeåregionen, 2024-02-22 
Protokoll ITK-nämnden, 2024-02-19 
Revisionsrapport - Kvalitet och frånvaro inom gymnasieskolan 
Revisionsrapport - Miljö och hållbarhet 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen av meddelanden läggs till handlingarna. 
____ 
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